
Socialudvalget

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 29. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 32
Hvordan forholder ministeren sig til, at man på nogle herberger er begyndt at
risikovurdere brugerne - og at folk, som har afsonet deres domme for f.eks.
mord, vold m.v. i flere tilfælde er blevet forment adgang til enkelte herberger i
København, efter at de er blevet løsladt - og at det muligvis kan hænge sam-
men med de drab, der var på Saxenhøj, hvor flere herberger efterfølgende
har sat fokus på sikkerhed, og derfor er begyndt at udelukke dømte borgere
på forhånd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
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